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Duurzaamheidscentrum Groningen  

(Binnengekomen: 14 maart 2012). 

 

Duurzaamheidscentrum - podium voor innovatieve projecten 

 

D66 staat aan de basis van het Duurzaamheidscentrum. In het jaar 2007 hebben wij 

met andere fracties een motie ingediend om een Duurzaamheidscentrum te realiseren. 

We hebben steeds aangegeven wat wij belangrijk vinden. Het Duurzaamheidscentrum 

moest een podium bieden voor innovatieve projecten. Het moest dé plek zijn waar 

bewoners en ondernemers elkaar ontmoeten. D66 had grote verwachtingen, maar wij 

waren zeer teleurgesteld met de gepresenteerde locatie van het Duurzaamheids-

centrum: de Openbare Bibliotheek. Een gemiste kans, om het Duurzaamheidscentrum 

hét centrum te laten zijn voor voorlichting en advisering op het gebied van onder 

andere energie en energiebesparing, waar ondernemers hun duurzame innovaties 

kunnen laten zien.  

 

Nieuwe energie 

 

D66 diende in 2009 een motie in om een haalbaarheidsonderzoek te laten verrichten 

naar een andere locatie voor het Duurzaamheidscentrum: het CiBoGa-terrein/Open 

Lab Ebbinge. Vorig jaar hebben we met onze motie ‘Nieuwe Energie voor het 

Duurzaamheidscentrum’ samen met andere fracties weer aandacht gevraagd voor de 

positionering van het Duurzaamheidscentrum en de samenwerking met partners. Deze 

beide moties werden toen echter verworpen. Wethouder Dekker heeft de raad vorig 

jaar geïnformeerd over de laatste stand van zaken: partijen werken aan een nieuwe 

formule voor het Duurzaamheidscentrum Groningen en er komt een businesscase. In 

het Uitvoeringsprogramma ‘Groningen geeft Energie’ staat op p. 35 dat het 

businessplan voor het einde van 2011 gereed is. 

 

Duurzaamheidscentrum - ‘onder constructie’ 

 

Ongeveer twee weken geleden ontving de D66-fractie een aantal reacties van 

bewoners. Het Duurzaamheidscentrum Groningen zou niet meer bestaan. Een eigen 

onderzoek wees inderdaad uit dat het Duurzaamheidscentrum niet langer gevestigd is 

in de Openbare Bibliotheek, in de Oude Boteringestraat. Op de website van het 

Duurzaamheidscentrum Groningen staat enkel en alleen dat de site ‘onder constructie’ 

is, van een verhuizing van het Duurzaamheidscentrum of iets dergelijks wordt geen 

melding gemaakt.  

 



 
 

2   

D66 heeft natuurlijk telefonisch contact opgenomen met de gemeente.  

Een aantal ambtenaren wist niet dat het Duurzaamheidscentrum niet langer in de 

bibliotheek was gevestigd, of men kon geen verdere informatie verstrekken over wat 

de stand van zaken van het Duurzaamheidscentrum Groningen is.  

 

1. Klopt het dat het Duurzaamheidscentrum Groningen niet meer is gevestigd in de 

Openbare Bibliotheek, in de Oude Boteringestraat? 

2. Zo ja, waarom is het Duurzaamheidscentrum Groningen daar niet langer 

gevestigd? 

3. Zo ja, waar is het Duurzaamheidscentrum Groningen gebleven? 

4. Hoe is dit alles kenbaar gemaakt aan de bewoners, ambtenaren en raadsleden? 

5. In hoeverre kan de communicatie over de werkzaamheden/inspanningen m.b.t. 

het Duurzaamheidscentrum worden verbeterd, via bijv. de eigen website: 
http://www.detoekomstvandaag.nl/detoekomstvandaag.nl/ENERGIE.html 

6. Welke activiteiten van het Duurzaamheidscentrum Groningen zijn doorgegaan 

of beëindigd?  

7. Waarom zijn deze activiteiten voortgezet of juist stopgezet? 

8. Wat heeft het college de afgelopen twee jaar concreet gedaan om van het 

Duurzaamheidscentrum Groningen een succes te maken? Hoe is het te verklaren 

dat het Duurzaamheidscentrum geen succes is geworden? 

9. Welke bijdrage heeft Duurzaamheidscentrum aan Groningen geleverd?  

10. Wat heeft het Duurzaamheidscentrum Groningen in totaal gekost? 

11. Wat is de stand van zaken van het Duurzaamheidscentrum ‘nieuwe formule’? Is 

het businessplan gereed? Zo ja, wanneer wordt dit plan bekend gemaakt? Zo 

nee, wanneer kunnen we het businessplan van het Duurzaamheidscentrum dan 

verwachten? 

12. Hoe verlopen de gesprekken met partners, wie zijn de partners? 

13. In hoeverre wordt het Duurzaamheidscentrum een plek waar echt iets te beleven 

valt, waar je experimenten kunt zien en doen, een plek voor jong en oud? 

14. Waar kunnen bewoners nu terecht voor onder andere prangende vragen m.b.t. 

duurzaamheid of voor duurzame activiteiten? 

15. Hoe kijkt het college terug op de keuze om het Duurzaamheidscentrum te 

vestigen in de Openbare Bibliotheek en niet in het Open Lab Ebbinge-

Ebbingekwartier? 

 


